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CONSILIUL JUDEŢEAN BACĂU  

Compartiment de lucru consilieri judeţeni 

Nr.26361 din 29.09 .2023 
 

 

 
 

    PROCES - VERBAL 

încheiat astăzi, 29.09.2023, în şedinţa ordinară a 

Consiliului Judeţean Bacău 

 
 

 

   Ședința a fost convocată în conformitate cu prevederile art.178 alin .(1)  din Codul administrativ 

cu modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia nr.706 din 22.09.2023 a Preşedintelui 

Consiliului Judeţean Bacău, comunicată în termenul prevăzut de lege consilierilor judeţeni  şi adusă la 

cunoştinţă publică în presa locală şi pe site-ul consiliului judeţean.  

   Şedinţa se desfăşoară în sala mare de şedinţe a Consiliului Judeţean Bacău. 

      Şedinţa fiind legal  constituită îşi poate desfăşura lucrările. 

      Lucrările şedinţei sunt conduse de domnul preşedinte Valentin Ivancea.  

   Din totalul de 36 de consilieri judeţeni în funcţie, sunt prezenţi în sală 34 de consilieri. Doamna 

consilier Filip Daniela  participă la şedinţă on-line. Doamna consilier Cristea Tina Oana este absentă 

având un deces în familie. 

     Având în vedere proiectul ordinii de zi, la şedinţă participă doamna Albuţ Alexandra director 

DGASPC Bacău, doamna Crâşmaru Nataşa Gabriela director DJEP Bacău, domnul director comercial 

Măriuţă Gabriel de la R.A. Aeroportul Internaţional “George Enescu” Bacău care îl înlocuieşte pe domnul  

director general Radu Bezniuc, precum şi directorii/șefii de servicii ai direcţiilor/serviciilor din cadrul 

aparatului de specialitate. Domnul Doru Constantin director general CRAB Bacău, nu participă la şedinţă, 

este învoit, are o problemă personală. 

  Comisia Economică, Comisia Sănătate, asistenţă socială, tineret şi sport, Comisia Educaţie, cultură,  

artă şi religie, Comisia juridică şi administraţie publică, Comisia urbanism, ame najarea teritoriului şi 

lucrări publice au emis avize favorabile pentru toate proiectele înscrise pe proiectul ordinii de zi. În 

şedinţa comisiei de sănătate, asistenţă socială, tineret şi sport, doamna consilier Coşa Maricica Luminiţa 

s-a abţinut la proiectele nr.6 şi 7 de pe proiectul ordinii de zi. 

     ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Bună ziua doamnelor şi domnilor consilieri, bine aţi venit la 

şedinţa ordinară de astăzi.  

 Pentru şedinţa de astăzi, proiectul ordinii de zi este următorul: 
 

1. Aprobarea procesului-verbal al şedinţei extraordinare de îndată din data de 13.09.2023;  
 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de restructurare a Centrului de recuperare şi 

reabilitare a persoanelor cu handicap Ungureni aflat în subordinea Direcţiei Generale de Asistenţă 

Socială şi Protecţia Copilului Bacău; 

 Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

 

3. Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Judeţean Bacău nr. 

278/2019 privind aprobarea organigramei și a statului de funcții pentru Direcția Județeană de 

Evidență a Persoanelor Bacău, cu modificarile ulterioare; 

               Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea unei scheme de ajutor de minimis pentru susţinerea activităţii 

operatorilor aerieni pe Aeroportul Internaţional ,,George Enescu” Bacău; 

                            Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
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5. Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept de uz şi  a unui drept de servitute asupra terenului 

în suprafaţă de 13 m.p. din zona drumului judeţean DJ 119B, strada Ion Simionescu, sat Hemeiuş, 

comuna Hemeiuş, din judeţul Bacău, aflat în domeniul public al judeţului Bacău şi în administrarea 

Consiliului Local al Comunei Hemeiuş, în favoarea SC Delgaz Grid S.A.;  

                          Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
6. Proiect de hotărâre privind stabilirea mandatului special al reprezentantului legal al județului Bacău 

în Adunarea Generală Ordinară a Acționarilor a S.C. COMPANIA REGIONALĂ DE APĂ 
BACĂU S.A. convocată pentru data de 02.10.2023, ora 15:00; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

7. Proiect de hotărâre privind stabilirea mandatului special al reprezentantului legal al județului Bacău 
în Adunarea Generală Extraordinară a Acționarilor a S.C. COMPANIA REGIONALĂ DE APĂ 
BACĂU S.A. convocată pentru data de 02.10.2023, ora 15:00; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
   

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii ale Direcţiei Generale de 

Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Bacău; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 
 

   
   

9. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Judeţean Bacău în consiliul de 

administraţie la Centrul Şcolar de Educaţie Incluzivă nr.1 Bacău; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

10. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli al Judeţului Bacău, pe anul 

2023; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii licenţelor de traseu pentru prestarea serviciului de 

transport pe 105 trasee judeţene cuprinse în Programul de transport public judeţean de persoane prin 

curse regulate, prestat între localităţile judeţului Bacău, valabil în perioada 2023 – 2032; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

12. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Bacău nr. 206/30.09.2022 privind 

aprobarea componenţei Comisiei pentru Protecţia Copilului Bacău; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de fezabilitate pentru ,,Proiectul regional de 

dezvoltare a infrastructurii de apă şi apă uzată din judeţul Bacău, în perioada 2014-2020”, a 

indicatorilor tehnico-economici ai proiectului, a listei de investiţii prioritare, a valorilor investiţiilor 

aferente consiliului judeţean precum şi a participării Consiliului Judeţean Bacău la cofinanţarea 

proiectului;  

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 
 

 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului anual de evoluţie a tarifelor conform rezultatelor Analizei 

Cost-Beneficiu pentru ,,Proiectul regional de dezvoltare a infrastructurii de apă şi apă uzată din judeţul 

Bacău, în perioada 2014-2020” şi mandatarea reprezentantului Consiliului Judeţean Bacău să susţină şi 

să voteze în Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Bacău aprobarea Planului 

anual de evoluţie a tarifelor; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare a serviciului social 

Centrul de îngrijire şi asistenţă pentru persoanele adulte cu dizabilităţi Ungureni precum şi modificarea 

art.11 din Horărârea Consiliului Judeţean Bacău nr. 204/2023 privind aprobarea Regulamentelor de 

organizare şi funcţionare ale serviciilor sociale furnizate de către Direcţia Generală de Asistenţă  Socială 

şi Protecţia Copilului Bacău. 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău
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 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul ordinii de zi prezentate. 

 Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul ordinii de zi în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 
 

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 

președinte 
x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Bîrzu Ilie x   

3. Boca Laurențiu x   

4. Budacă Vasile x   

5. Coșa Maricica x   

6. Cosma Elena x   

7. Cristea Tina Oana absent   

8. Cucerescu Ion x   

9. Droiman Alexandru x   

10. Enea Pavel Iulian x   

11. Egarmin-Ana-Maria x   

12. Filip Daniela x   

13. Gavriliu Adrian x   

14. Grițcu Gabriel x   

15. Hîrțescu Roxana x   

16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   

18. Margină Gelu x   

19. Munteanu George x   

20. Melinte Ion x   

21. Mititelu Mihai x   

22. Nechita Neculai x   

23. Necula Cosmin x   

24. Nistor Adrian x   

25. Olteanu Petre-Cezar x   

26. Panfil Gelu x   

27. Patriche Emilian x   

28. Pravăț Silviu Ionel x   

29. Popescu-Gagiu Ştefana                      x   

30. Poșa Irina Diana x   

31. Pleșca George Bogdan  x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Supun la vot în conformitate cu prevederile art.135, alin.(8) din 

Codul administrativ cu modificările şi completările ulterioare, suplimentarea proiectului ordinii de zi cu 

următoarele proiecte:  

1. Proiect de hotărâre privind stabilirea listei produselor care vor fi distribuite  şi a măsurilor educative, 

care însoţesc atât distribuţia de fructe şi legume, cât şi distribuţia de lapte şi produse lactate, implementate 

în cadrul Programului pentru şcoli al României, în judeţul Bacău pe perioada cursurilor anului şcolar 

2023-2024;  

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

2. Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexelor nr.1 şi 2 la Hotărârea Consiliului Judeţean Bacău 

nr.119/2022 privind aprobarea organigramei, a statului de funcţii şi a Regulamentului de organizare şi 

funcţionare la Spitalul Judeţean de Urgenţă Bacău, cu modificările ulterioare;  

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

3. Proiect de hotărâre privind acordarea mandatului special al reprezentantului legal al Județului Bacău 

în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Bacău convocată pentru data de 25 

octombrie 2023;  

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentelor de organizare şi funcţionare ale unor servicii 

sociale cu cazare din cadrul Complexului de îngrijire și asistență pentru persoane adulte cu 

dizabilități Filipești, precum și modificarea art. 15 din Hotărârea Consiliului Județean Bacău nr. 

204/2023 privind aprobarea Regulamentelor de organizare și funcționare ale serviciilor sociale 

furnizate de către Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Bacău.  

                 Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 
 

Pentru proiectul de hotărâre de la punctul 1 de pe proiectul ordinii de zi suplimentare, având în vedere 

data de începere a cursurilor în anul școlar 2023-2024, respectiv 11.09.2023, se impune demararea 

procedurilor de atribuire a contractelor subsecvente pentru achiziția produselor în cadrul Programului 

pentru școli al României. 

Pentru proiectul de hotărâre de la punctul 2 urgența este motivată de necesitatea înființării în vederea 

funcționării Laboratorului de microbiologie medicală în acord cu Avizul Ministerului Sănătății pentru 

modificarea structurii nr. AR 5750/22.03.2023. 

Pentru proiectul de hotărâre  de la punctul 3 de pe proiectul ordinii de zi suplimentare urgența constă în 

acordarea mandatului special al reprezentantului legal al județului Bacău în Adunarea Generală a 

Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Bacău convocată pentru data de 25.10.2023 în vederea aprobării 
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listei de candidați propuși spre a fi mandatați în Consiliul de Administratie al SC CRAB SA Bacău raportat 

la termenele prevăzute de OUG 109/2011. 

Pentru proiectul de hotărâre  de la punctul 4 de pe proiectul ordinii de zi suplimentare urgența este 

motivată de necesitatea obținerii cu celeritate a licențierii locuințelor maxim protejate din cadrul 

Complexului  de îngrijire  și asistență pentru persoane adulte cu dizabilități Filipești. 
 

 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul ordinii de zi, 

suplimentare. 

 Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul ordinii de zi suplimentare şi se aprobă în 

unanimitate. 
 
 

 

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 

președinte 
x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Bîrzu Ilie x   

3. Boca Laurențiu x   

4. Budacă Vasile x   

5. Coșa Maricica x   

6. Cosma Elena x   

7. Cristea Tina Oana absent   

8. Cucerescu Ion x   

9. Droiman Alexandru x   

10. Enea Pavel Iulian x   

11. Egarmin-Ana-Maria x   

12. Filip Daniela x   

13. Gavriliu Adrian x   

14. Grițcu Gabriel x   

15. Hîrțescu Roxana x   

16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   

18. Margină Gelu x   

19. Munteanu George x   

20. Melinte Ion x   

21. Mititelu Mihai x   

22. Nechita Neculai x   

23. Necula Cosmin x   

24. Nistor Adrian x   

25. Olteanu Petre-Cezar x   

26. Panfil Gelu x   

27. Patriche Emilian x   

28. Pravăț Silviu Ionel x   

29. Popescu-Gagiu Ştefana                      x   

30. Poșa Irina Diana x   

31. Pleșca George Bogdan  x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la primul  punct al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea îi dă cuvântul 

doamnei secretar general al judeţului dr. Elena Cătălina Zară, pentru a supune spre aprobare procesul-

verbal al şedinţei extraordinare convocată de îndată din data de 13.09.2023. 

   ♣ Dna Zară Elena Cătălina, secretar general al judeţului: Potrivit prevederilor  art.182 alin. (4) 

coroborat cu art.138 alin. (15) din  Codul administrativ cu modificările şi completările ulterioare, la 

începutul fiecărei şedinţe, secretarul general al  judeţului supune spre aprobare procesul-verbal al şedinţei 

anterioare. Având în vedere prevederile legale mai sus menţionate, supunem spre aprobare procesul-verbal 

al şedinţei extraordinare convocată de îndată a Consiliului Judeţean Bacău din data de 13.09.2023. 
 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la procesul-verbal al şedinţei 

extraordinare convocată de îndată  din data de 13.09.2023. 

      Nefiind observaţii, se supune aprobării procesul-verbal al şedinţei extraordinare convocată de 

îndată din data de 13.09.2023 şi se aprobă în unanimitate. 
 

 

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 

președinte 
x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Bîrzu Ilie x   

3. Boca Laurențiu x   

4. Budacă Vasile x   

5. Coșa Maricica x   

6. Cosma Elena x   

7. Cristea Tina Oana absent   

8. Cucerescu Ion x   

9. Droiman Alexandru x   

10. Enea Pavel Iulian x   

11. Egarmin-Ana-Maria x   

12. Filip Daniela x   

13. Gavriliu Adrian x   

14. Grițcu Gabriel x   

15. Hîrțescu Roxana x   

16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   

18. Margină Gelu x   

19. Munteanu George x   

20. Melinte Ion x   

21. Mititelu Mihai x   

22. Nechita Neculai x   

23. Necula Cosmin x   

24. Nistor Adrian x   

25. Olteanu Petre-Cezar x   

26. Panfil Gelu x   

27. Patriche Emilian x   

28. Pravăț Silviu Ionel x   

29. Popescu-Gagiu Ştefana                      x   

30. Poșa Irina Diana x   

31. Pleșca George Bogdan  x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   
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          ♣ Dna Zară Elena Cătălina, secretarul general al judeţului: Totodată, în conformitate cu 

prevederile art.243 alin.(1), lit. n), din Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

informez consilierii judeţeni cu privire la aplicabilitatea art.228 alin. (2), alin. (3), alin. (4) şi alin. (5) din 

acelaşi act normativ, conform cărora: 

 (2) În exercitarea funcţiei, consilierul judeţean aflat în una dintre situaţiile de conflict de interese, 

prevăzute la alin. (1) al aceluiaşi articol, are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului judeţean 

interesul personal  pe care îl are la adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod 

obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei. 

 (3) Ulterior anunţării interesului personal, consilierul judeţean nu mai este luat în calcul pentru 

cvorumul necesar adoptării hotărârii consiliului cu privire la care acesta şi-a anunţat interesul şi nu are 

drept de vot la adoptarea acestei hotărâri. 

 (4) Actele administrative emise ori adoptate sau actele juridice încheiate cu încălcarea prevederilor 

alin.(1) sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile Legii nr.176/2010, cu modificările şi completările 

ulterioare. 

 (5) Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile alin. (1) şi legislaţia în materie privind conflictul de 

interese constituie abatere disciplinară şi se sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o 

perioadă de maximum 6 luni. 
 

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Dacă sunt situaţii de incompatibilitate, vă rog să vă anunţaţi cei 

care nu participaţi la vot. 

  ♣ Dl Scripăţ Constantin, vicepreşedinte: Nu voi participa la vot la punctul 9 şi 11 de pe proiectul ordinii 

de zi. 

  ♣ Dl Pravăţ Silviu Ionel, consilier: Nu voi participa la vot la punctul 10 de pe proiectul ordinii de zi. 

  ♣ Dna Ţaga Aurelia, consilier: Nu voi participa la vot la punctul 10 de pe proiectul ordinii de zi. 

     ♣ Dl Droiman Alexandru Norbert, consilier: Nu voi participa la vot la punctul 12 de pe proiectul 

ordinii de zi. 

   ♣ Dl Andrieş Ionuţ, consilier: Nu voi participa la vot la punctul 8 de pe proiectul ordinii de zi. 
 
 

  ◄ Se trece la punctul 2 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea  prezintă referatul 

de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului de restructurare a Centrului de recuperare 

şi reabilitare a persoanelor cu handicap Ungureni aflat în subordinea Direcţiei Generale de Asistenţă 

Socială şi Protecţia Copilului Bacău. 
 

     Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Bîrzu Ilie x             

3. Boca Laurențiu x   

4. Budacă Vasile x   

5. Coșa Maricica x   

6. Cosma Elena x   

7. Cristea Tina Oana absent   

8. Cucerescu Ion x   

9. Droiman Alexandru x   

10. Enea Pavel Iulian x   

11. Egarmin-Ana-Maria x   

12. Filip Daniela x   

13. Gavriliu Adrian x   

14. Grițcu Gabriel x   

15. Hîrțescu Roxana x   

16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   

18. Margină Gelu x   

19. Munteanu George x   

20. Melinte Ion x   

21. Mititelu Mihai x   

22. Nechita Neculai x   

23. Necula Cosmin x   

24. Nistor Adrian x   

25. Olteanu Petre-Cezar x   

26. Panfil Gelu x   

27. Patriche Emilian x   

28. Pravăț Silviu Ionel x   

29. Popescu-Gagiu Ştefana                      x   

30. Poșa Irina Diana x   

31. Pleșca George Bogdan  x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 3 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 

aprobare la proiectul de hotărâr pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Judeţean Bacău 

nr. 278/2019 privind aprobarea organigramei și a statului de funcții pentru Direcția Județeană de Evidență 

a Persoanelor Bacău, cu modificarile ulterioare. 
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 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

 Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 

 
Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Bîrzu Ilie x   

2. Andrieș Ionuț x   

3. Boca Laurențiu x   

4. Budacă Vasile x   

5. Coșa Maricica x   

6. Cosma Elena x   

7. Cristea Tina Oana absent   

8. Cucerescu Ion x   

9. Droiman Alexandru x   

10. Enea Pavel Iulian x   

11. Egarmin-Ana-Maria x   

12. Filip Daniela x             

13. Gavriliu Adrian x   

14. Grițcu Gabriel x   

15. Hîrțescu Roxana x   

16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   

18. Margină Gelu x   

19. Munteanu George x   

20. Melinte Ion x   

21. Mititelu Mihai x   

22. Nechita Neculai x   

23. Necula Cosmin x   

24. Nistor Adrian x   

25. Olteanu Petre-Cezar x   

26. Panfil Gelu x   

27. Patriche Emilian x   

28. Pravăț Silviu Ionel x   

29. Popescu-Gagiu Ştefana                      x   

30. Poșa Irina Diana x   

31. Pleșca George Bogdan  x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 4 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 

aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea unei scheme de ajutor de minimis pentru susţinerea 

activităţii operatorilor aerieni pe Aeroportul Internaţional ,,George Enescu” Bacău.  
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 

   ♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Dragi colegi, cred că aproape nu-i şedinţă în care să nu avem câte 

o hotărâre pentru Aeroportul Internaţional ,,George Enescu” Bacău. Cred că asta este de bun augur faptul 

că ne implicăm acolo, dar nu pot să nu remarc faptul că am început cu 50 de mii de euro cu ajutor de 

minimis şi acum am ajuns la 200 de mii de euro. Cred că sunt acum vreo 6 -7 luni de când avem manager 

şi practic, noi îi dăm în fiecare lună câte 100 de mii de euro. Poate greşesc, dar nu-i nicio problemă, mă 

corectaţi. Eu am făcut un calcul simplu şi cu aceşti 200 de mii de euro, noi Consiliul Judeţean dăm în total 

vreo 4 milioane de lei Aeroportului Internaţional ,,George Enescu”. Astăzi nu este domnul manager aici, 

pentru că aş fi vrut să-i pun nişte întrebări. Nu am văzut absolut niciun raport referitor la cheltuielile 

acestor bani şi dacă  au vreo eficienţă. Văd că aceşti 200 de mii de euro se dau (şi să mă corectaţi dacă 

greşesc), pentru un operator aerian care ar veni să opereze la Aeroportul Internaţional ,,George Enescu” 

Bacău. Din punct de vedere managerial, să ştiţi că este o măsură bună, dar nu se face aşa. Când conduci o 

asemenea entitate, o conduci aşa mai cu discreţie şi spun asta, pentru că dumneavoastră deschideţi cutia 

Pandorei  şi dacă noi dăm 200 de mii de euro, mâine o să vină Suceava şi o să spună 250 de mii de euro, o 

să vină Iaşul, care are altă putere economică şi o să spună 500 de mii de euro. Păi ce facem noi?  Generăm 

noi aşa un lanţ care să nu se mai oprească? Eu cred că această hotărâre este pripită, poate mai degrabă 

găsiţi o altă formulă prin care el să genereze asemenea proiecte, asemenea măsuri cu cei care conduc 

aeroportul, în discuţiile directe cu cei care ar fi posibili operatori pe Aeroportul din Bacău. Când spun că aş 

fi vrut totuşi să văd că atunci când a venit domnul director şi când ni l-aţi prezentat şi l-aţi susţinut, el a 

venit cu anumite ţinte. Vreau să ştiu dacă una dintre aceste ţinte a fost îndeplinită. Aş vrea să remarc faptul, 

că am citit despre Braşov de când i s-a dat drumul, de vreo 2 - 3 luni, au deja 50 de mii de pasageri. Eu 

cred că şi  măsura pe care aţi luat-o când l-aţi adus pe acest domn director, a fost o măsură proastă, aţi 

susţinut-o dumneavoastră cu bani foarte mulţi ca să ieşiţi în faţa băcăuanilor şi să spuneţi că da, face ceva, 

dar eu cred că trebuie să spuneţi stop şi să regândiţi tot ce înseamnă conducerea Aeroportului Bacău.  

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Cum preferaţi? Să răspund direct sau să-l las pe domnul consilier 

Olteanu să întervină?  

   ♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Domnule preşedinte, vreau să vă spun că nu mie îmi răspundeţi, eu 

am vorbit pentru băcăuani şi dumneavoastră o să le răspundeţi băcăuanilor. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Trebuie să recunosc că o asemenea formă rară, dar vă felicit 

pentru modul cum aţi pus problema şi într-adevăr noi le răspundem băcăuanilor şi tocmai de asta, pentru că 

noi le răspundem băcăuanilor, aş vrea să vă spun că toată interpelarea dumneavoastră este complet falsă, 
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bazată pe nişte lucruri care arată o necunoaştere completă a funcţionării unui Aeroport şi a unei pieţe a 

aeroportului. Interesul pentru Aeroportul din Bacău din partea Consiliului Judeţean, face ca noi să 

participăm la tot felul de conferinţe unde se dezbat problemele aeroporturilor regionale de la nivelul de 

zonă din Europa Centrală şi Sud-Est. Ce se întâmplă la Aeroportul din Bacău, sau problemele cu care s-au 

confruntat, sunt generale la nivelul Europei şi Europei de Sud-Est inclusiv pe Aeroportul din Bacău. Am 

participat acum o săptămână cu Aeroportul din Oradea la o conferinţă, dumneavoastră nu aţi fost ca să ştiţi 

care este de fapt reala problemă  şi de asta nici nu cunoaşteţi cam cum ar trebui să reacţioneze Aeroportul 

la o provocare de piaţă cu companiile aeriene. Aţi făcut o declaraţie demagogică, politică de altfel şi nu 

neapărat bazată pe cunoaştere şi eu am să vă răspund în felul următor: 1. Aşa cum am votat în Planul Re-

Conect, nu se dă nici un ban Aeroportului. Nu finanţăm Aeroportul. 2. Aţi spus dumneavoastră că noi prin 

această hotărâre dăm bani către Aeroport. Exclus! Nici vorbă!. În schimb, prin aceste măsuri avem un 

pachet de negociere cu ceea ce spuneaţi dumneavoastră, un pachet de negociere cu alte companii şi să ştiţi 

că nu faceţi un lucru bun să atragem atenţia asupra altor aeroporturi, care au deja implementate aceste 

scheme. Pot să vă dau exemple, dar asta ar însemna să încalc o anumită deontologie. Repet, această 

schemă propusă, este o schemă avizată de Consiliul Concurenţei, este singura modalitate legală prin care 

noi putem să ajutăm Aeroportul din Bacău. Vă spun că în acest moment Aerportul din Bacău şi 

dumneavoastră îmi daţi exemplu cu Aeroportul din Braşov, care este oarecum contradictoriu în declaraţii, 

se publică că ba a plecat cu o pierdere şi după aceea spuneţi că a plecat cu 50 de mii de pasageri. În 

economia de piaţă, 50 de mii de pasageri nu însemnă un lucru mare. În schimb vreau să vă spun, că 

Aeroportul din Bacău s-a stabilizat, s-a mărit frecvenţa şi se lucrează în continuare. De noi depinde dacă 

doriţi ca acest Aeroport să funcţioneze. Se lucrează în continuare la extinderea rutelor, dar pe ceea ce avem 

acum pe rutele pe care le avem, sunt stabile şi asta este important că sunt stabile, s-a stopat un picaj şi pe 

undeva avem o creştere apropo de eficienţa managerului şi ce se întâmplă aici, să ştiţi că se întâmplă şi în 

Europa de Est. Nu există companie aeriană care să vină pro-bono. S-a schimbat această filozofie, se 

plăteşte pe pasager, se dau facilităţi, tocmai că este un război al concurenţei cu celelalte aeroporturi. 

Întâmplarea face să discut cu cei din Oradea şi să ştiţi că au doar curse inerne. Se străduiesc din cale afară 

şi au dat şi scheme de minimis ca să prindă anumite curse, anumite rute. Nu este o luptă uşoară şi nu este 

pentru cei care nu se pricep. Eu recunosc că învăţ de la un manager care ştie să facă treaba şi care acum se 

urcă dintr-un avion în altul şi se duce în altă parte ca să ia legături cu cele mai mari companii. Mai mult nu 

pot să spun până când nu se concretizează în ceva. Trebuie să avem decenţa şi diplomaţia de a şti ce 

scoatem şi ce nu scoatem de pe piaţă. Să ştiţi că toate articolele noastre legate de Aeroport sunt citite de 

celelalte aeroporturi, pentru că ne consideră că suntem un fel de ameninţare şi că le luăm din pasageri. Să 

ştiţi că aşa este. Vreţi să supravieţuiască Aeroportul? Trebuie să găsim soluţii. Asta este una dintre soluţii 

şi repet: uitaţi, ca temă de lucru vă rog să faceţi o propunere dumneavoastră, că văd că aşa la păreri vă 

pricepeţi, faceţi o propunere scrisă, o înaintaţi către Consiliul Judeţean sau direct către Aeroport, în care să 

spuneţi că aşa vedeţi dumneavoastră un plan de manager şi îl votăm dacă îndeplineşte condiţiile legale. 

Chiar vă lansez o provocare şi votăm în cadrul Consiliului Judeţean, dumneavoastră ca fost ministru sigur 

că aveţi o altfel de anvergură a unui om care cunoaşte ce înseamnă un management. Ca atare, cred că 

sunteţi capabil să puteţi pune un plan de administrare a Aeroportului pe care să-l votăm aici şi de care să 

ţină cont domnul director Bezniuc.  

    ♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Întâi de toate vă aduc la cunoştinţă că nici acum nu am văzut  

acel Re-Conect. Mi s-a spus că este pe site-ul Aeroportului, l-am tot căutat, dar nu este. Revenind la 

proiectul ordinii de zi, nu stăm bine deloc şi nu vom sta bine în viitorul apropiat cu Aeroportul. Vă dau 

două cifre: în luna iulie traficul a fost de 23.087  de pasageri, în luna august a fost de 23.278, un plus de 

191 de pasageri, asta în condiţiile în care este lună de vară când sunt veniţi în concedii, sunt întorşi acasă 

cei din diaspora şi mai sunt şi chartere care cresc numărul de pasageri. Îmi închipui că în septembrie-

octombrie o să scadă şi nu este bine. Acum, venind stric la proiectul de pe ordinea de zi, am de lămurit 

două - trei  lucruri: o dată am văzut în  Regulament la Cap.VI Beneficiar, lit.f, se angajează beneficiarul la 

ajutorul de minimis, acea companie aeriană care va veni, se angajează să aloce la  sau de la Aeroportul 

Internaţional ,,George Enescu” Bacău pentru o perioadă de maxim 12 luni consecutive, minim două 

zboruri pe săptămână şi maxim 3 zboruri. În primul rând, de ce punem o limită maximă? Şi apoi între 2 şi 

3 ce va mai fi, dacă spunem minim 2 şi maxim 3? Cred că aici trebuia lăsat minim două zboruri după 

logica mea. Dacă este altă logică, o să-mi explicaţi, domnule director. Acum venind la analiza privind 
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necesitatea şi oportunitatea acordării unui ajutor de minimis, nu am văzut la obiective, creştere trafic şi 

destinaţii, logic, firesc, apoi promovarea turistică. Cum face promovarea turistică acest ajutor de minimis? 

Eu cred că de fapt trebuia invers. Dacă noi am fi avut o strategie de dezvoltare a turismului a judeţului 

Bacău, aşa cum am cerut în mai multe rânduri noi liberalii, cred că acea strategie ar fi ajutat la creşterea 

numărului de pasageri şi de destinaţii. Cred că în mai mare măsură era ajutorul dinspre turism către 

Aeroport. Mai văd aici şi deja domnul preşedinte a făcut vorbire, văd  că unul din obiectivele acordării 

acestui ajutor, este asigurarea unui cadru de competiţie echitabilă în regiune. Asta să înţeleg că sunt alte 

aeroporturi care deja acordă ajutor de minimis să înţeleg? Cine pot fi? Pot fi Suceava şi Iaşi bănuiesc. De 

ce nu este deontologic să ne spuneţi? Dacă ştiţi că au ajutor este foarte bine, este un argument în plus, ca 

noi să votăm. Oricum, noi liberalii susţinem orice iniţiativă care duce la revitalizarea Aeroportului, cu 

precizarea pe care o facem la fiecare intervenţie. Nu trebuie neglijată ci trebuie mers şi pe pista valorificării 

transportului CARGO. Este o oprtunitate pe care celelalte aeroporturi din regiune nu o valorifică. Vă 

spuneam că sunt  zero tone transportate pe calea aerului în toată regiunea Moldovei.  

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Eu am să spicuiesc doar câteva lucruri ca idei din ce aţi spus 

dumneavoastră după care o să-i dau cuvântul domnului director comercial Măriuţă, pentru a vă spune  

despre proiectul Re-Conect, pentru a vă spune de schema de minimis aprobată şi avizată de către Consiliul 

Concurenţei. La ceea ce aţi spus dumneavoastră legat de deontologie că eu nu pot să numesc alte 

aeroporturi în care sunt concurent chiar dacă se intuiesc, dar acea schemă  pe care dumneavoastră o aveţi 

acolo şi acel document aprobat şi avizat de Consiliul Concurenţei, prevede acest lucru tocmai pentru că 

suntem într-o zonă de competivitate şi într-o zonă în care trebuie să asigurăm un echilibru. Era firească 

această exprimare şi doar că eu nu am ţinut să spun care sunt aeroporturile care folosesc această schemă de 

minimis. Pot să fie şi altele. Atât, doar am spus că la nivel de Europa Centrală şi Europa de Est am 

participat ca invitat într-un panel prin care fiecare şi-a spus părerea şi problemele cu care se confruntă. 

Concluzia generală pentru aeroporturile regionale, a fost că fără sprijin financiar, fără implicarea 

autorităţilor locale şi guvernamentale, aeroporturile regionale nu au şanse să supravieţuiască  sau să se 

menţină pe linia de plutire. Am venit şi am dat în faţa cunoscătorilor exemplele prin care noi intenţionăm 

să susţinem activitatea aeroportului şi vreau să vă spun că am fost felicitat (şi avem martori care au 

participat odată cu mine la această conferinţă) de către preşedinta pe Europa de Sud-Est şi asta înseamnă că 

şi cunoaşte şi ştie despre ce este vorba. Pe viitor, vreau să organizăm la Bacău o conferinţă în care să 

discutăm problemele şi ce soluţii s-au găsit. Asta voiam să vă spun, că toate aeroporturile găsesc soluţii de 

genul acesta. Noi am găsit aceste soluţii şi am dat ca exemplu Programul Re-Conect şi schemele de ajutor 

de minimis ca un instrument nu de ajutorare cât de negociere în competitivitatea cu celelalte aeroporturi. 

Referitor la partea cu CARGO, trebuie să fie fezabil. Eu nu vreau să dezvolt un lucru, pentru că nu suntem  

în faza în care îl pot dezvolta, dar pot să vă spun că suntem în analiză cu Ministerul Transporturilor, pentru 

intermodal. Vreau să vă anunţ şi chiar mă bucur că printre paşii de re-conectare a aeroportului cu zonele 

limitrofe, s-a aprobat ieri în Consiliul Local al Municipiului Bacău, Autogara Sud. Vom urma paşii legali 

pentru a fi autorizată şi vom face acolo un punct  care să lege pasagerii de rutele cu destinaţiile pe care le 

are aeroportul, inclusiv de a aduce pasageri dintr-o parte în alta de la Chişinău la Bacău.  

 ♣ Dl Măriuţă Gabriel, director comercial R.A. Aeroportul Bacău: O să răspund ambelor intervenţii, 

ale domnului consilier Vreme Valerian şi ale domnului consilier Olteanu Petre Cezar, printr-o foarte scurtă 

prezentare. După cum ştiţi şi aşa cum a fost prezentat şi în raportul domnului preşedinte Bezniuc,  strategia 

proiectului Bacău-Re-Conect a avut nişte obiective foarte clar trasate. Primul obiectiv a fost cel de 

stabilizare a traficului aerian şi a numărului de pasageri. Pot să vă confirm că, cu un efort financiar minim 

au fost obţinute rezultate maxime. Sunt confirmate de programul de iarnă pe care bănuiesc că l-aţi văzut şi 

care  a fost anunţat de curând în cadrul programului de iarnă. După cum bine ştiţi o parte dintre operatorii 

aerieni  îşi restrâng activitatea sau chiar frecvenţele. Noi am reuşit să păstrăm aceste frecvenţe ba chiar 

parte dintre ele au fost suplimentate astfel încât să avem stabilizat traficul aerian. Etapa a doua vizează 

strategia pe care noi o abordăm pentru negocierea sezonului de vară care începe din 1 aprilie 2024. Trecem 

deja la o altă etapă unde discutăm şi aici avem nevoie de sprijinul dumneavoastră, pentru a putea negocia şi 

a putea fi competitivi în piaţă. Această schemă de minimis, ne va ajuta să putem negocia şi împreună cu 

celelalte scheme de minimis aprobate, care de altfel domnule consilier Vreme, nu au fost deocamdată 

implementate tot din perspectiva strategiei pe care noi o abordăm, ele sunt oarecum legate şi ne vor ajuta 

ca toate aceste scheme de minimis să ne confere un avantaj în negociere cu companiile aeriene. Revenind 
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la întrebarea punctuală a domnului consilier Olteanu, de ce sunt minim două frecvenţe şi maxim trei? 

Acest plafon aprobat de 600 de mii vizează în principal, acordarea de către trei companii aeriene. 

Legislaţia ne spune că plafonul maxim aprobat este de 200 de mii de euro/companie în condiţia în care 

această companie nu a mai beneficiat în ultimii 3 ani de acest ajutor de minimis. Este un lucru foarte 

simplu: încercăm ca din acest plafon aprobat, să putem avea o perioadă cât mai mare de operare. Dacă de 

exemplu vine o companie aeriană care în urma acestei negocieri va pune la dispoziţie 7 frecvenţe pe 

săptămână, vă daţi seama că intervalul de operare va fi mai mic. De asta l-am prins în acest segment, 

minim 2 şi maxim 3, tocmai ca el să se poată derula pe o perioadă cât mai mare de timp. Plafonul acesta nu 

va fi aprobat fizic, el va reprezenta instrumentul prin care noi vom putea negocia anumite tarife care ţin de 

secretul comercial şi strategia noastră comercială.  

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Aş vrea să mai fac o completare tot pentru domnul consilier 

Vreme. Un lucru pe care nu l-am specificat. Conform legii, schema de minimis nu poate depăşi 200 de mii 

de euro. Aşa că dumneavoastră, nu puteţi să-mi spuneţi mie că vin săptămâna viitoare cu 250, 350, 400  de 

mii de euro şi deschidem o cutie a Pandorei. Asta ca să lămurim cam ce cunoaşteţi dumneavoastră despre 

schemele de minimis. 

   ♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Profit de faptul că este domnul director comercial de la Aeroport şi 

vreau să-i pun o întrebare. Când noul preşedinte a preluat mandatul, a venit în faţa noastră şi a prezentat 

nişte cifre. Aş vrea să ştiu dacă dumneavoastră credeţi că sunt realiste la ora actuală şi dacă Aeroportul şi le 

însuşeşte? El a spus că în 2023 o să ducă numărul de pasageri undeva la 350 de mii, după care a venit cu o 

rectificare şi a spus 150 de mii. Aş vrea să întreb ce se întâmplă cu noile rute pentru sezonul de iarnă? Dacă 

au fost stabilite şi dacă s-ar putea să se mai retragă sau să mai apară alţii? Referitor la faptul că ni se spune 

că se urcă dintr-un avion în altul şi ia legătura cu alte companii, dacă ştiţi că se reflectă această activitate în 

companiile noi, care vin la Bacău? 

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Doar aşa ca o chestiune generală, este un contract de management 

în care sunt anumiţi indicatori. Până acum indicatorii domnului preşedinte Bezniuc şi dumnealui a obţinut 

mai mult decât ce este indicatorul de bază. Referitor la faptul că programul de iarnă care a fost şi publicat. 

Dacă nu aţi fost atent la ceea ce s-a discutat anterior, asta înseamnă că ori nu sunteţi prezent, ori doar 

puneţi nişte întrebări redundante. Tocmai v-a explicat domnul director comercial, dar pentru acurateţe o să 

vă mai explice  încă o dată că numărul de curse este stabilizat, deci nu se retrage nimeni; şi doi, a crescut 

frecvenţa ceea ce înseamnă că o să avem un număr mai mare de pasageri, sau vor fi menţinuţi la acelaşi 

nivel. Este o treabă simplă. Dacă suntem de bună credinţă, nu mai găsim tot felul de lucruri care sunt 

oarecum şi redundante. Dacă vreţi să explicăm putem să explicăm orice, dar deja s-a explicat acest lucru.   

♣ Dl Măriuţă Gabriel, director comercial R.A. Aeroportul Bacău: Estimările noastre confirmă faptul 

că vom depăşi suma iniţială. Traficul de pasageri la finalul anului 2023 va fi de peste 200 de mii de 

pasageri. Programul de iarnă aşa cum a spus şi domnul preşedinte, este deja afişat şi prevede aceleaşi 

destinaţii.  

♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Domnule director, totuşi unde găsesc Re-Proiect-ul? 

♣ Dl Măriuţă Gabriel, director comercial R.A. Aeroportul Bacău: A fost afişat pe site în secţiunea 

hotărârilor de  Consiliul de Administraţie. 

♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Daţi-mi şi mie un link, vă rog.  

♣ Dl Măriuţă Gabriel, director comercial R.A. Aeroportul Bacău: O să vă trimit un link, dar fost 

publicat. După o analiză a departamentului juridic s-a luat o anumită decizie dar o să vă comunic. 

♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: La Programe şi Strategii, cred că acolo trebuia să fie. Puneţi-l 

vă rog pe prima pagină. 

  
      Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă 

cu 31 de voturi pentru şi 5 voturi împotrivă. 
 

 

 
 

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Bîrzu Ilie x   

3. Boca Laurențiu           x  

4. Budacă Vasile x   

5. Coșa Maricica x   

6. Cosma Elena x   

7. Cristea Tina Oana absent   

8. Cucerescu Ion x   

9. Droiman Alexandru x   

10. Enea Pavel Iulian x   

11. Egarmin-Ana-Maria x   

12. Filip Daniela x            
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13. Gavriliu Adrian x   

14. Grițcu Gabriel x   

15. Hîrțescu Roxana x   

16. Isvoran Vasile x            

17. Marcu Costică x   

18. Margină Gelu x   

19. Munteanu George x   

20. Melinte Ion  x  

21. Mititelu Mihai x   

22. Nechita Neculai x   

23. Necula Cosmin x   

24. Nistor Adrian x   

25. Olteanu Petre-Cezar x   

26. Panfil Gelu x   

27. Patriche Emilian x   

28. Pravăț Silviu Ionel x   

29. Popescu-Gagiu Ştefana                       x  

30. Poșa Irina Diana  x  

31. Pleșca George Bogdan  x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian  x  

◄ Se trece la punctul 5 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 

aprobare la proiectul de hotărâre privind constituirea unui drept de uz şi  a unui drept de servitute asupra 

terenului în suprafaţă de 13 m.p. din zona drumului judeţean DJ 119B, strada Ion Simionescu, sat 

Hemeiuş, comuna Hemeiuş, din judeţul Bacău, aflat în domeniul public al judeţului Bacău şi în 

administrarea Consiliului Local al Comunei Hemeiuş, în favoarea SC Delgaz Grid S.A. 
 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat.  

      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ 

ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 

președinte 
x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Bîrzu Ilie x   

3. Boca Laurențiu x   

4. Budacă Vasile x   

5. Coșa Maricica x   

6. Cosma Elena x   

7. Cristea Tina Oana absent   

8. Cucerescu Ion x   

9. Droiman Alexandru x   

10. Enea Pavel Iulian x   

11. Egarmin-Ana-Maria x   

12. Filip Daniela x   

13. Gavriliu Adrian x   

14. Grițcu Gabriel x   

15. Hîrțescu Roxana x   

16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   

18. Margină Gelu x   

19. Munteanu George x   

20. Melinte Ion x   

21. Mititelu Mihai x   

22. Nechita Neculai x   

23. Necula Cosmin x   

24. Nistor Adrian x   

25. Olteanu Petre-Cezar x   

26. Panfil Gelu x   

27. Patriche Emilian x   

28. Pravăț Silviu Ionel x   

29. Popescu-Gagiu Ştefana                      x   

30. Poșa Irina Diana x   

31. Pleșca George Bogdan  x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 ◄ Se trece la punctul 6 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind stabilirea mandatului special al reprezentantului legal al 
județului Bacău în Adunarea Generală Ordinară a Acționarilor a S.C. COMPANIA REGIONALĂ DE 
APĂ BACĂU S.A. convocată pentru data de 02.10.2023, ora 15:00. 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 

♣ Dl Boca Laurenţiu, consilier: Am de făcut o declaraţie aici. Partidul USR nu este de acord cu 

prelungirea duratei mandatului administratorului provizoriu cum este prevăzută de la 4 luni până la finalizarea 

lucrărilor, deoarece ce am găsit în lege, era pentru maxim 5 luni cu posibilitatea pentru o singură prelungire 

de două luni cu motivare întemeiată. Deci, vom vota împotrivă la acest proiect şi la următoarele în ceea ce 

priveşte CRAB-ul, care nu şi-a realizat contractul deşi din 2019 are semnat contractul pentru modernizare. Nu 

a realizat nici modernizarea reţelei în Bacău şi nici modernizarea aducţiunii Stejarul – Bacău decât în foarte 

foarte mică parte, deci vom vota împotrivă.   

♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Dragi colegi, noi suntem  puşi aici de multe ori în tot felul de situaţii: 

ba să votăm ce vrea X, ba să votăm ce vrea Y. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Dar nu v-a obligat nimeni. 

♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Un lucru este clar: nu avem voie să votăm ceva împotriva legii iar în 

prezenta hotărâre 6 şi 7 după cum a spus şi domnul consilier Boca, există acea expresie, până la finalizarea 

lucrării. Acum eu vă spun şi practic ce s-a întâmplat la o societate comercială. Tot aşa au spus 4 luni sau până 

la finalizarea procedurii de selecţie. Procedura de selecţie nu s-a mai finalizat, s-au depăşit 4 luni, s-au depăşit 
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8 luni ş.a.m.d., respectivul manager a fost îndepărtat din funcţie, a venit Curtea de Conturi şi a constatat acest 

lucru. Ştiţi ce s-a întâmplat? Cei care erau în Consiliul de Administraţie i-au plătit salariul managerului pe 

perioada  care nu mai era conform legii. Haideţi să nu ne mai jucăm cu legea. Dacă legea spune 4 luni sau 5 

luni plus încă două motivat, aşa trebuie să fie. Acea expresie care poate să dureze  10 ani şi respectivul 

manager a dat în judecată consiliul de administraţie, pentru că a fost dat afară pe tema asta, dar până la urmă 

lucrurile s-au inversat total şi eu vă spun că cei care au aprobat asta, au plătit salariul pentru perioada 

respectivă. De aceea vă rog să rectificaţi. 
♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Pe lângă faptul că am viza juridică, eu nu sunt un specialist din punct de 

vedere juridic, dar am avizarea juridică şi vă citesc doar atât: Încheierea actelor adiţionale la contractele de mandat ale 

administratorilor de prelungire a duratei mandatului pe o perioadă de 4 luni sau până la finalizarea procedurii de numire 

a administratorilor declanşate de către autoritatea publică tutelară – ADIB, aşa cum s-a dispus prin hotărârea AGA 

CRAB nr.1 din 21.08.2023 şi desemnarea persoanei care va semna actul adiţional la contractul de mandat al 

administratorilor. 
 

      Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 30 de 

voturi pentru şi 6 voturi împotrivă. 
 

 

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 

președinte 
x  

 

 

1. Andrieș Ionuț x   

2. Bîrzu Ilie x   

3. Boca Laurențiu           x  

4. Budacă Vasile x   

5. Coșa Maricica  x  

6. Cosma Elena x   

7. Cristea Tina Oana absent   

8. Cucerescu Ion x   

9. Droiman Alexandru x   

10. Enea Pavel Iulian x   

11. Egarmin-Ana-Maria x   

12. Filip Daniela x   

13. Gavriliu Adrian x   

14. Grițcu Gabriel x   

15. Hîrțescu Roxana x   

16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   

18. Margină Gelu x   

19. Munteanu George x   

20. Melinte Ion  x  

21. Mititelu Mihai x   

22. Nechita Neculai x   

23. Necula Cosmin x   

24. Nistor Adrian x   

25. Olteanu Petre-Cezar x   

26. Panfil Gelu x   

27. Patriche Emilian x   

28. Pravăț Silviu Ionel x   

29. Popescu-Gagiu Ştefana                       x           

30. Poșa Irina Diana  x  

31. Pleșca George Bogdan  x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x    

36. Vreme Valerian  x  

 ◄ Se trece la punctul 7 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind stabilirea mandatului special al reprezentantului legal al 
județului Bacău în Adunarea Generală Extraordinară a Acționarilor a S.C. COMPANIA REGIONALĂ DE 
APĂ BACĂU S.A. convocată pentru data de 02.10.2023, ora 15:00. 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 30 de voturi 

pentru şi 6 voturi împotrivă. 
 

 

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Bîrzu Ilie x   

3. Boca Laurențiu           x  

4. Budacă Vasile x   

5. Coșa Maricica  x  

6. Cosma Elena x   

7. Cristea Tina Oana absent   

8. Cucerescu Ion x   

9. Droiman Alexandru x   

10. Enea Pavel Iulian x   

11. Egarmin-Ana-Maria x   

12. Filip Daniela x   

13. Gavriliu Adrian x   

14. Grițcu Gabriel x   

15. Hîrțescu Roxana x   

16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   

18. Margină Gelu x   

19. Munteanu George x   

20. Melinte Ion  x  

21. Mititelu Mihai x   

22. Nechita Neculai x   

23. Necula Cosmin x   

24. Nistor Adrian x   

25. Olteanu Petre-Cezar x   

26. Panfil Gelu x   

27. Patriche Emilian x   

28. Pravăț Silviu Ionel x   

29. Popescu-Gagiu Ştefana                       x  

30. Poșa Irina Diana  x  

31. Pleșca George Bogdan  x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian  x  
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◄ Se trece la punctul 8 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul 

de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii ale Direcţiei 

Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Bacău. 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 

de voturi pentru. Domnul consilier Andrieş Ionuţ nu participă la vot. 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ 

ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 

președinte 
x   

1. Andrieș Ionuț - - - 

2. Bîrzu Ilie x   

3. Boca Laurențiu x   

4. Budacă Vasile x   

5. Coșa Maricica x   

6. Cosma Elena x   

7. Cristea Tina Oana absent   

8. Cucerescu Ion x   

9. Droiman Alexandru x   

10. Enea Pavel Iulian x   

11. Egarmin-Ana-Maria x   

12. Filip Daniela x   

13. Gavriliu Adrian x   

14. Grițcu Gabriel x   

15. Hîrțescu Roxana x   

16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   

18. Margină Gelu x   

19. Munteanu George x   

20. Melinte Ion x   

21. Mititelu Mihai x   

22. Nechita Neculai x   

23. Necula Cosmin x   

24. Nistor Adrian x   

25. Olteanu Petre-Cezar x   

26. Panfil Gelu x   

27. Patriche Emilian x   

28. Pravăț Silviu Ionel x   

29. Popescu-Gagiu Ştefana                      x   

30. Poșa Irina Diana x   

31. Pleșca George Bogdan  x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la punctul 9 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 

aprobare la proiectul de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Judeţean Bacău în consiliul 

de administraţie la Centrul Şcolar de Educaţie Incluzivă nr.1 Bacău. 

 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Aici trebuie să facem propuneri. Noi am avut 3 reprezentanţi în 

persoana domnului vicepreşedinte Scripăţ Constantin, domnul consilier Cucerescu Ion şi domnul 

consilier Droiman Alexandru. Această structură s-a modificat conform legii. Mai avem un reprezentant 

stabilit de către preşedinte, doamna consilier Hîrţescu Roxana şi ca atare votul va fi secret. Vă rog să 

faceţi propuneri. Trebuie formulate câte două propuneri din partea fiecărui grup politic. 

♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: PNL nu face propuneri, nu are sens, suntem în minoritate şi nu 

avem nicio şansă. 

♣ Dl Boca Laurenţiu, consilier: USR nu face propuneri. 

♣ Dl Melinte Ion, consilier: PMP nu face propuneri. Vă lăsăm pe dumneavoastră să faceţi propuneri. 

♣ Dna Coşa Maricica Luminiţa, consilier: ALDE nu face propuneri. 

♣ Dl Necula Cosmin, consilier: PRO ROMÂNIA nu face propuneri. 

♣ Dl Pravăţ Silviu Ionel, consilier: Grupul PSD propune pe domnul consilier Cucerescu Ion şi pe 

domnul consilier Droiman Alexandru. 
 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Domnule consilier Pravăţ vă rog să o anunţati pe doamna 

consilier Filip Daniela să nu voteze, pentru că votul este secret. Aşa este procedura şi trebuie să o 

respectăm. 

Se votează. Votul este secret. 

Domnul vicepreşedinte Scripăţ Constantin, nu participă la vot. 

Rezultatul votului: - 24 de voturi pentru 

- 3 voturi împotrivă 

- 7 abţineri 
 

 

◄ Se trece la punctul 10 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 

aprobare la proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli al Judeţului Bacău, pe 

anul 2023. 
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 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

  Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 34 de 

voturi pentru. Domnul consilier Pravăţ Silviu Ionel şi doamna consilier Ţaga Aurelia, nu participă la vot. 
 

 
 

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 

președinte 
x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Bîrzu Ilie x   

3. Boca Laurențiu x   

4. Budacă Vasile x   

5. Coșa Maricica x   

6. Cosma Elena x   

7. Cristea Tina Oana absent   

8. Cucerescu Ion x   

9. Droiman Alexandru x   

10. Enea Pavel Iulian x   

11. Egarmin-Ana-Maria x   

12. Filip Daniela x   

13. Gavriliu Adrian x   

14. Grițcu Gabriel x   

15. Hîrțescu Roxana x   

16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   

18. Margină Gelu x   

19. Munteanu George x   

20. Melinte Ion x   

21. Mititelu Mihai x   

22. Nechita Neculai x   

23. Necula Cosmin x   

24. Nistor Adrian x   

25. Olteanu Petre-Cezar x   

26. Panfil Gelu x   

27. Patriche Emilian x   

28. Pravăț Silviu Ionel - -          - 

29. Popescu-Gagiu Ştefana                      x   

30. Poșa Irina Diana x   

31. Pleșca George Bogdan  x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia - - - 

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 11 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 

aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea atribuirii licenţelor de traseu pentru prestarea serviciului 

de transport pe 105 trasee judeţene cuprinse în Programul de transport public judeţean de persoane prin curse 

regulate, prestat între localităţile judeţului Bacău, valabil în perioada 2023 – 2032. 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 

♣ Dna Popescu Gagiu-Ştefana, consilier: Am observat că S.C.A.Toader şi Asociaţii, firma care a 

depus contestaţii a spus despre firma care a câştigat la Cleja, că nu are capacitatea să se ţină de program, 

respectând legea şi care avea prea puţini şoferi. M-ar ajuta să aud cum pot proceda cetăţenii dacă programul 

curselor nu va fi cel contractat şi 2, se pare că firmele câştigătoare nu au autobuze. De exemplu la ora 7 când 

merg şi elevii navetişti la liceu, acum sunt pline şi sunt 3 autobuze. Înţelegem că vor fi mai multe microbuze 

la cursele aglomerate? 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Să ştiţi că suntem cam singurul judeţ care a reuşit să delege acest 

contract. Există din cele 20 de loturi un lot, lotul 1. Am să vă dau o explicaţie şi o să vă spun care este situaţia 

cu transportul public din Bacău, pentru că am primit şi eu tot felul de solicitări din partea cetăţenilor şi vreau 

să dau anumite precizări. Lotul 1 care nu s-a putut adjudeca din cauza unei greşeli tehnice şi un alt lot, nu ştiu 

care dintre ele, care a fost contestat. Deci au fost contestate, iniţial s-a depus pentru mai multe loturi, dar mă 

refer la Grup Atyc. S-a retras această contestaţie, dar a rămas totuşi în vigoare o altă contestaţie. Ştiţi foarte 

bine, că pentru tot ce înseamnă contestaţie, trebuie să depună o garanţie, ori depunerea de garanţie pentru ceea 

ce se contestase grosso-modo, era foarte mare. A rămas doar unde consideră că ar putea să aibă dreptate. 

Lotul respectiv se află în contestaţie la CNSC. Referitor la transportul pe care noi îl votăm astăzi, există o 

perioadă de mobilizare de 3 luni de zile, termen în care trebuie să vină cu ceea ce au scris în caietul de sarcini, 

nr. de microbuze, nr. de autobuze şi nu în ultimul rând, tot ce au prezentat ca ofertă. Ca atare, în această 

perioadă de mobilizare dânşii trebuie să vină cu aceste dotări, aşa cum scrie în caietul de sarcini. Ce se 

întâmplă acum, este de fapt  o continuare a activităţii până la începerea prestării efective. În acest moment, nu 

prestează firmele câştigătoare ci cele care sunt din licenţa veche prelungită de noi, ca să asigurăm 

continuitatea transportului public judeţean. Nu vă spun că este foarte greu să asiguri, pentru că a trebuit să ne 

rugăm de operatorii care nu sunt câştigători, care prestau pe acele trasee, să-şi continuie activitatea până când  

intră în funcţiune contractul de delegare a transportului public judeţean, timp în care se va rezolva şi problema 

licitaţiei, problema contestaţiei cât şi problema lotului 1. Ca atare, eu cred ca până la finalul anului, judeţul va 

avea transportatori, să acopere toate rutele în condiţiile în care au fost licitate. Să ştiţi că, condiţiile nu au fost 

chiar foarte largi, să nu asigure capacitatea, să nu asigure condiţiile tehnice aşa cum s-a solicitat prin caietul 

de sarcini, pentru că altfel nu poţi să semnezi ordinul de începere şi dânşii trebuie să vină cu nişte anexe să ne 
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dovedească. Se va verifica parcul auto, avem echipă care se va duce în teren. Nu văd nici un risc pentru 

contractul următor. Este adevărat că până se închide perioada de mobilizare poate vor mai fi sincope, pentru 

că prestează alţi prestatori care nu au câştigat.  

♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Noi până la sfârşitul anului mai avem localităţi care nu au asigurate 

curse? 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Nu aţi înţeles. Dacă eu v-am spus că se asigură până la perioada 

de mobilizare. Vorbesc româneşte sau în engleza? Cum să nu avem? Noi asigurăm continuitatea transportului 

până la perioada de mobilizare, doar că nu sunt aceleaşi firme care au câştigat. De ce? Pentru că este o 

perioadă de mobilizare. Pe parcursul acestui transfer când se face dintr-o parte în alta, noi controlăm cursele 

ca să se îndeplinească corect şi cine nu îndeplineşte, ia amendă. Cred că serviciul de transporturi are la activ 

câteva amenzi date, consistente, acolo unde transportatorul fie că a câştigat licitaţia fie că nu şi-a făcut treaba 

corespunzător.  

♣ Dl Boca Laurenţiu, consilier: De la Cleja aţi primit un memoriu cu aproape 400 de semnături? 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Da. 

♣ Dl Boca Laurenţiu, consilier: Există o promisiune că se va rezolva? 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Există de la Cleja un memoriu şi o să le răspundem oficial. Eu am 

avut mai multe semnale: de la Letea Veche, de la Nicolae Bălcescu, de la Cleja. Problematica a fost mult mai 

complicată, pentru că era începerea anului şcolar şi erau o serie de discuţii cu ce se va deplasa în oraş şi atunci 

am luat legătura cu transportatorii şi le-am prelungit autorizaţiile, pentru că erau până la 30 septembrie. În 

momentul când se termină perioada de mobilizare, să avem o continuitate a transportului. 

♣ Dl Boca Laurenţiu, consilier: OK. Mulţumesc. 
 

      Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă 

cu 35 de voturi pentru. Domnul vicepreşedinte Scripăţ Constantin nu participă la vot. 
 
 
 
 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ 

ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 

președinte 
x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Bîrzu Ilie x   

3. Boca Laurențiu x   

4. Budacă Vasile x   

5. Coșa Maricica x   

6. Cosma Elena x   

7. Cristea Tina Oana absent   

8. Cucerescu Ion x   

9. Droiman Alexandru x   

10. Enea Pavel Iulian x   

11. Egarmin-Ana-Maria x   

12. Filip Daniela x   

13. Gavriliu Adrian x   

14. Grițcu Gabriel x   

15. Hîrțescu Roxana x    

16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   

18. Margină Gelu x   

19. Munteanu George x   

20. Melinte Ion x   

21. Mititelu Mihai x   

22. Nechita Neculai x   

23. Necula Cosmin x   

24. Nistor Adrian x   

25. Olteanu Petre-Cezar x   

26. Panfil Gelu x   

27. Patriche Emilian x   

28. Pravăț Silviu Ionel x   

29. Popescu-Gagiu Ştefana                      x   

30. Poșa Irina Diana x   

31. Pleșca George Bogdan  x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin - - - 

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 12 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 

aprobare la proiectul de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Bacău nr. 

206/30.09.2022 privind aprobarea componenţei Comisiei pentru Protecţia Copilului Bacău. 
 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

        Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 

de voturi pentru. Domnul consilier Droiman Alexandru Norbert, nu participă la vot. 
 

 

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINE

RE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Bîrzu Ilie x   

3. Boca Laurențiu x   

4. Budacă Vasile x   

5. Coșa Maricica x   

6. Cosma Elena x   

7. Cristea Tina Oana absent   

8. Cucerescu Ion x   

9. Droiman Alexandru - - - 

10. Enea Pavel Iulian x   
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11. Egarmin-Ana-Maria x   

12. Filip Daniela x   

13. Gavriliu Adrian x   

14. Grițcu Gabriel x   

15. Hîrțescu Roxana x   

16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   

18. Margină Gelu x   

19. Munteanu George x   

20. Melinte Ion x   

21. Mititelu Mihai x   

22. Nechita Neculai x   

23. Necula Cosmin x   

24. Nistor Adrian x   

25. Olteanu Petre-Cezar x   

26. Panfil Gelu x   

27. Patriche Emilian x   

28. Pravăț Silviu Ionel x   

29. Popescu-Gagiu Ştefana                      x   

30. Poșa Irina Diana x   

31. Pleșca George Bogdan  x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 13 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 

aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea Studiului de fezabilitate pentru ,,Proiectul regional de 

dezvoltare a infrastructurii de apă şi apă uzată din judeţul Bacău, în perioada 2014-2020”, a indicatorilor 

tehnico-economici ai proiectului, a listei de investiţii prioritare, a valorilor investiţiilor aferente consiliului 

judeţean precum şi a participării Consiliului Judeţean Bacău la cofinanţarea proiectului. 
 

 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 

♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Am văzut că domnul consilier Nistor râde, dar eu cred că dânsul nu a 

citit bine. Eu vreau să vă întreb aşa, că parcă este o ruptură de logică. Noi aprobăm studiul de fezabilitate 

pentru un proiect pentru perioada 2014-2020. Noi suntem în 2023. Eu ce să înţeleg când citesc asta? Nu 

trebuie să râdeţi. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Sincer, aţi fost amuzant şi vă spun şi de ce. Ar trebui să vă explic 

ce înseamnă un proiect european. Mi-aţi pus o întrebare şi trebuie să vă răspund.  

♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Domnule preşedinte, dumneavoastră trebuie să răspundeţi 

băcăuanilor, nu mie. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Dumneavoastră mi-aţi pus o întrebarea şi trebuie să vă răspund. 

♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Băcăuanii când citesc asta vor să afle ce aţi vrut să spuneţi cu 

expresia asta. Simplu. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Extraordinară întrebarea dumneavoastră. Vă rog să mă credeţi că 

nu am găsit asemenea cunoaştere toată adunată la un loc într-un singur om, dar vă răspund în felul următor: 

perioada nu reprezintă perioada de implementare ci perioada în care s-au depus documentele. Este vechiul 

exerciţiu financiar european care aşa s-a denumit în 2014-2020. Dacă ţineţi foarte bine minte, deşi nu cred că 

ţineţi minte, că altfel… În 2020 s-a semnat un contract de finanţare, contractul de finanţare semnat – aplicaţia 

veche POIM care acum în acest moment prin aprobarea studiului de fezabilitate actualizat şi a indicatorilor se 

va etapiza, pentru că nu poţi să aplici ceva, ai un grad de utilizare a fondurilor. Mai mult decât atât, Comisia 

Europeană a aprobat acest proiect. Mă mir cum pe dumneavoastră nu v-a informat, dar Comisia Europeană a 

aprobat acest proiect chiar cu exprimarea dumneavoastră care se referă la 2014-2020, aşa se numeşte 

proiectul. Atunci era perioada de accesare. Noi suntem în 2023, dar urmează un alt exerciţiu financiar până în 

2027 în care accesăm proiecte. Nu ştim sigur până în ce perioadă o să reuşim să le implementăm.  

♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Totuşi suntem în întârziere cu acest proiect regional şi iată că 

avem şi o dimensiune financiară a acestei întârzieri. Pe lângă inconvenientul pe care l-au avut sute de mii de 

băcăuani care nu beneficiază de servicii de alimentare cu apă şi apă uzată, se mai şi plăteşte în plus. Nu ştiu 

dacă aţi făcut un calcul aşa ca să vedeţi cât se plăteşte în plus pentru acest proiect faţă de valoare iniţială. Se 

plătesc în  plus 213 milioane 760 de mii 808 euro corespunzător participării. Şi noi, Consiliul Judeţean plătim 

în plus. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Nu plătim nimic în plus. 

♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Domnule preşedinte, proiectul iniţial era de 481 de mii de euro. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Eu credeam că dumneavoastră vedeţi lucrurile un pic mai 

pragmatic. Comisia Europeană a evaluat întregul proiect de 480 de milioane de euro şi la fel cum am explicat 

şi mai devreme, este în funcţie de cât se implementează. Din ce am primit, aprobare de finanţare de către 

Comisia Europeană pe partea de implementare, ce se va întâmpla până la sfârşitul anului. Ce vine colateral, 
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vine contribuţia noastră de actualizare a preţurilor. Ştiţi foarte bine că am avut o perioadă de un an de zile în 

care lucrurile au stagnat, tocmai că nu s-au actualizat preţurile şi nu ni s-a permis acest lucru. Odată cu 

aprobarea acestui proiect, trebuie să se aprobe şi partea de actualizare a proiectului care nu numai că nu 

pierdem ci şi câştigăm 680 de milioane de euro faţă de 480 de milioane de euro şi suntem în faza în care 

evident că se etapizează pe alt exerciţiu financiar şi pe o continuare a acestei axe aşa cum s-a întâmplat 

anterior.  

♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Pe lângă faptul că s-au schimbat preţurile, aici apar şi nişte 

soluţii tehnice noi. Sunt 14 proiecte locale care au soluţia schimbată radical şi văd costuri suplimentare. Şi 

cine este responsabil pentru faptul că au dat o soluţie greşită? 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Sunt 13 guide-notes venite de la JASPERS. Dânşii ne-au schimbat 

toate soluţiile. O parte din soluţii este o creştere financiară, o parte de altă natură. Deci toate soluţiile sunt 

avizate de JASPERS. După ce au trecut de JASPERS s-au dus către Comisia Europeană prin minister. 

Înaintând către minister s-au avizat toate soluţiile, pentru că altfel nu trecea nici un proiect dacă nu aveam 

soluţiile tehnice avizate de către JASPERS şi de către Comisia Europeană. Nici nu avea cum şi l-am primit 

într-o formă în care în anexă spune: s-a evaluat întreg proiectul, acestea sunt soluţiile tehnice, pe acestea le 

aplicăm. Nu le-a modificat cineva, noi am venit cu altele (nu noi ci proiectantul) vorbesc noi ca şi Consiliul 

Judeţean că suntem acţionari minoritari. Au venit cu altele şi atunci la cele 13 guide-notes ne-au modificat 

soluţiile tehnice. Asta este realitatea şi poate să crească valoarea proiectului şi poate nici proiectantul nu ar fi 

fost de acord că poate se găseau alte soluţii, dar asta este soluţia şi aprobarea dată pe acest tip de proiect, pe 

soluţii tehnice. Deci nu ţine de compania aplicatoare acest lucru. Ţine doar de cei care verifică proiectul. În 

urma verificării au modificat de aşa natură încât atunci când a ajuns la comisie, s-a aprobat. 

♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Văd că termenul de finalizare s-a prelungit cu 24 de luni, deci 

se duce undeva până în anul 2025.  

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Este optimist 2025. 

♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Optimist să privim. În condiţiile în care au fost lansate nişte 

licitaţii pentru anumite proiecte, cred că ar fi oportun ca cei de la CRAB să vină să ne facă o informare 

privind stadiul implementării acestui proiect la proxima şedinţă ca să ştim şi noi ce le comunicăm băcăuanilor 

care aşteaptă o alimentare cu apă, aşteaptă ca apa uzată să fie eliminată fără a periclita mediul.  
 

      Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă 

cu 35 de voturi pentru şi o abţinere.  
 

 

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Bîrzu Ilie x   

3. Boca Laurențiu x   

4. Budacă Vasile x   

5. Coșa Maricica x   

6. Cosma Elena x   

7. Cristea Tina Oana absent   

8. Cucerescu Ion x   

9. Droiman Alexandru x   

10. Enea Pavel Iulian x   

11. Egarmin-Ana-Maria x   

12. Filip Daniela x   

13. Gavriliu Adrian x   

14. Grițcu Gabriel x   

15. Hîrțescu Roxana x   

16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   

18. Margină Gelu x   

19. Munteanu George x   

20. Melinte Ion x   

21. Mititelu Mihai x   

22. Nechita Neculai x   

23. Necula Cosmin x   

24. Nistor Adrian x   

25. Olteanu Petre-Cezar x   

26. Panfil Gelu x   

27. Patriche Emilian x   

28. Pravăț Silviu Ionel x   

29. Popescu-Gagiu Ştefana                      x   

30. Poșa Irina Diana x   

31. Pleșca George Bogdan  x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian            x 

 

◄ Se trece la punctul 14 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 

aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului anual de evoluţie a tarifelor conform rezultatelor 

Analizei Cost-Beneficiu pentru ,,Proiectul regional de dezvoltare a infrastructurii de apă şi apă uzată din judeţul 

Bacău, în perioada 2014-2020” şi mandatarea reprezentantului Consiliului Judeţean Bacău să susţină şi să 

voteze în Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Bacău aprobarea Planului anual de 

evoluţie a tarifelor. 
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   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

 

♣ Dl Boca Laurenţiu, consilier: La punctul 14 precum şi la punctul 3 de pe proiectul ordinii de zi 

suplimentare, USR va vota împotrivă. Nu suntem de acord cu majorarea acestor preţuri. Aşa cum am spus, 

modernizarea reţelei nu s-a făcut şi nici aducţiunea de la Stejarul. Spuneţi că un an nu s-a făcut datorită 

majorării preţurilor, dar totuşi sunt prea mulţi ani în care băcăuanii ar fi putut să beneficieze de o calitate mai 

bună a acestor reţele şi nu beneficiază, plus că nu am văzut nici avizul  ANRSC-ului în acest proiect. Nu ştiu 

dacă este. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Văd că dumneavoastră vorbiţi ca şi cum Consiliul Judeţean care 

este acţionar minoritar are vreo modalitate, un mod de a influenţa prin vot în AGA CRAB ţinând cont de 

faptul că Primăria Bacău este acţionar majoritar. Puneţi aceste întrebări dânşilor. Eu am să vă spun două 

chestiuni: ca preşedinte ADIB monitorizez activităţile din cadrul acestei asociaţii, dar prin indicatori de 

performanţă, prin activităţile de acolo şi chiar şi prin evoluţia acestei aplicaţii. Referitor la faptul că s-a 

semnat un contract pentru Municipiul Bacău în care dumneavoastră tot ziceţi că nu s-a accesat sau nu lucrează 

încă, să ştiţi că Primăria Bacău a dat o autorizaţie cu 4 luni de zile  întârziere. Cred că trebuie să-i întrebaţi pe 

ei. Ordinul de începere a lucrărilor, evident că nu se putea da, decât după autorizaţie. După ce s-a dat într-un 

final autorizaţia de construire, s-au gândit că ar trebui schimbată ordinea lucrurilor. Văd că nu spuneţi nici un 

cuvânt de faptul că nu s-a reuşit funcţionarea corectă a rezervei de apă. Noi nu ne putem suprapune şi nu 

putem avea alte atribuţii decât cele date de lege. Nu pot să mă suprapun peste conducerea Primăriei Bacău 

care are acţionariatul majoritar. Chiar nu văd unde este problema. Legat de contractul de aducţiune şi mă refer 

la Stejarul-Bacău, din ce ştiu, ştiu că se lucrează, se prezintă rapoarte, sunt în întârziere, dar aceste întârzieri 

nu ţin efectiv de Consiliul Judeţean şi nici de ADIB. Am văzut că reprezentantul dumneavoastră a făcut 

desene interesante pe facebook în care nu funcţiona rezerva de apă din cauza preşedintelui ADIB, lucru care 

sincer vă spun, nu onorează. Dacă ne menţinem în atribuţiile noastre de serviciu, este foarte bine. 

♣ Dna Coşa Maricica Luminiţa, consilier: Am înţeles că la punctul 14 noi trebuie să votăm astăzi un 

mandat pe care vi-l dăm dumneavoastră pentru a vota în AGA ADIB. Corect?  

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Da. 

♣ Dna Coşa Maricica Luminiţa, consilier: Am citit în proiectul de hotărâre unde se spune foarte clar 

că tariful iniţial corespunde ultimilor tarife avizate de ANRSC din 17.11.2021. Prima întrebare: Din 2021, 

noi, pentru scumpirile care au fost de-a lungul timpului mai avem vreun aviz ANRSC? Întrebarea nr.2: 

Tarifele vor fi ajustate în termeni reali şi cu inflaţia anuală la data de 1 ianuarie, dar aşa cum văd în tabel, în 

2024 apa va fi scumpită cu 10%  şi cu 10% apa uzată. Mai este o diferenţă de 2,5% atât la apă cât şi la apa 

uzată şi va fi aplicată începând cu 1.12.2023. Mi-ar fi plăcut să fie cineva de la CRAB, pentru că sunt 

convinsă că sunt date contabile, să ne lămurească cât va fi metru cub de apă? Deci o scumpim o dată de la 6% 

în 2023 la 10%  la apă şi la apă uzată, deci cu 4% plus 2,5% , dar nu de la 1 ianuarie ci de la 1 decembrie 

2023. Aici aş vrea să mă lămuriţi dumneavoastră. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Aici aş vrea să vă lămuresc, deşi nu este atributul meu să lămuresc 

acest lucru, pentru că evident că noi preluăm tot ceea ce ni se transmite, dar am să vă spun aşa: avizul ANRSC 

se ia după ce se adoptă hotărârea în CRAB. După ce se votează. Ştiţi că în această aplicaţie care s-a depus 

undeva în 2016 şi evident că are mai multe componente, printe care şi planul tarifar. Ori acest plan tarifar este 

actualizat de la an la an printr-o hotărâre. Ca atare, acest plan de aprobare este dat de atunci de când s-a depus 

aplicaţia, că altfel nu o puteam accesa şi are un plan de creştere prin care, noi dacă nu depunem acum, o să 

ratăm diferenţa de aplicaţie pe care o avem de aplicat. Deci, a fost aprobat anterior, este un grafic aprobat 

anterior acestei şedinţe. Nu este un plan tarifar avizat şi de ANRSC în momentul când s-a depus. Acum, noi 

venim cu o propunere care se votează în AGA şi atunci se depune către ANRSC, se verifică dacă este în 

planul tarifar aprobat la începutul aplicaţiei, deci reprezintă efectiv un plan deja aprobat în anii din urmă. Noi 

avem doar o continuitate la ceea ce se întâmplă. Nu-i aşa doamna consilier? 

♣ Dna Coşa Maricica Luminiţa, consilier: Nu este aşa, pentru că aşa cum scrie în proiectul de 

hotărâre, spune că de la 01.02.2023 plus 2,5% în afara tabelului pe care l-aţi menţionat dumneavoastră. Este 

adevărat, există tabelul, există planul tarifar, aşa este cum aţi spus, dar apare un plus de 2,5% la apă şi 2,5% la 

canal. Aici aş fi vrut să fie cineva de la CRAB ca să ne explice ce este cu acest procent. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Da, eu cred că ce este acolo, este rezultatul firesc… 
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♣ Dna Coşa Maricica Luminiţa, consilier: Da, dar totuşi noi vă dăm un mandat domnule preşedinte 

şi consider că trebuie să ştim şi dumneavoastră trebuie să ştiţi ce votaţi acolo şi noi trebuie să ştim pentru ce 

vă dăm mandatul.  

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Eu v-am spus ce votez şi nu… 

 ♣ Dna Coşa Maricica Luminiţa, consilier: Adică să înţeleg că noi votăm astăzi o scumpire a apei cu 

10% şi cu 2,5% …. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Votaţi un proiect european. 

♣ Dna Coşa Maricica Luminiţa, consilier: Ştim asta, dar scumpirea apei pentru cetăţeni de la 1 

decembrie va fi cu 12,5% ? Asta vreau să ştiu. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Este în planul tarifar, aşa cum v-am spus. 

♣ Dna Coşa Maricica Luminiţa, consilier: 10% şi mai apar 2,5% de la 1 decembrie, aici voiam să 

ştiu şi voiam o lămurire. 
 

      Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă 

cu 30 de voturi pentru şi 6 voturi împotrivă. 

 
 

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 

președinte 
x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Bîrzu Ilie x   

3. Boca Laurențiu           x  

4. Budacă Vasile x   

5. Coșa Maricica  x  

6. Cosma Elena x   

7. Cristea Tina Oana absent   

8. Cucerescu Ion x   

9. Droiman Alexandru x   

10. Enea Pavel Iulian x   

11. Egarmin-Ana-Maria x   

12. Filip Daniela x   

13. Gavriliu Adrian x   

14. Grițcu Gabriel x   

15. Hîrțescu Roxana x   

16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   

18. Margină Gelu x   

19. Munteanu George x   

20. Melinte Ion  x  

21. Mititelu Mihai x   

22. Nechita Neculai x   

23. Necula Cosmin x   

24. Nistor Adrian x   

25. Olteanu Petre-Cezar x   

26. Panfil Gelu x   

27. Patriche Emilian x   

28. Pravăț Silviu Ionel x   

29. Popescu-Gagiu Ştefana                       x  

30. Poșa Irina Diana  x  

31. Pleșca George Bogdan  x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian  x  

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Şi ca să nu rămân cu o întrebare agăţată undeva, cei 2,5% este 

diferenţa de investiţii. V-am spus că nu eu sunt cel mai potrivit să vă răspund la treaba asta, dar ca să ştiţi, 

o parte este planul tarifar şi o parte este diferenţa de investiţii. Ca să avem investiţii, trebuie să avem de 

unde investi. 
 

◄ Se trece la punctul 15 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 

aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare a serviciului 

social Centrul de îngrijire şi asistenţă pentru persoanele adulte cu dizabilităţi Ungureni precum şi modificarea 

art.11 din Horărârea Consiliului Judeţean Bacău nr. 204/2023 privind aprobarea Regulamentelor de organizare 

şi funcţionare ale serviciilor sociale furnizate de către Direcţia Generală de Asistenţă  Socială şi Protecţia 

Copilului Bacău. 
 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

 

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 

președinte 
x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Bîrzu Ilie x   

3. Boca Laurențiu x   

4. Budacă Vasile x   

5. Coșa Maricica x   

6. Cosma Elena x   

7. Cristea Tina Oana absent   

8. Cucerescu Ion x   

9. Droiman Alexandru x   

10. Enea Pavel Iulian x   

11. Egarmin-Ana-Maria x   

12. Filip Daniela x   

13. Gavriliu Adrian x   

14. Grițcu Gabriel x   

15. Hîrțescu Roxana x   

16. Isvoran Vasile x   
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17. Marcu Costică x   

18. Margină Gelu x   

19. Munteanu George x   

20. Melinte Ion x   

21. Mititelu Mihai x   

22. Nechita Neculai x   

23. Necula Cosmin x   

24. Nistor Adrian x   

25. Olteanu Petre-Cezar x   

26. Panfil Gelu x   

27. Patriche Emilian x   

28. Pravăț Silviu Ionel x   

29. Popescu-Gagiu Ştefana                      x   

30. Poșa Irina Diana x   

31. Pleșca George Bogdan  x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 16 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 

aprobare la proiectul de hotărâre privind stabilirea listei produselor care vor fi distribuite  şi a măsurilor 

educative, care însoţesc atât distribuţia de fructe şi legume, cât şi distribuţia de lapte şi produse lactate, 

implementate în cadrul Programului pentru şcoli al României, în judeţul Bacău pe perioada cursurilor anului 

şcolar 2023-2024. 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 

♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Domnule preşedinte, dumneavoastră aţi motivat urgenţa prin faptul 

că începe anul şcolar şi este nevoie urgent să se voteze acest proiect de hotărâre. Eu vreau să ştiu cine este de 

vină că nu s-a abordat acest proiect în termen? 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Vă spun eu. Nu erau ieşite normele de aplicare de la Ministerul 

Agriculturii. 

      Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 

 
 

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 

președinte 
x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Bîrzu Ilie x   

3. Boca Laurențiu x   

4. Budacă Vasile x   

5. Coșa Maricica x   

6. Cosma Elena x   

7. Cristea Tina Oana absent   

8. Cucerescu Ion x   

9. Droiman Alexandru x   

10. Enea Pavel Iulian x   

11. Egarmin-Ana-Maria x   

12. Filip Daniela x   

13. Gavriliu Adrian x   

14. Grițcu Gabriel x   

15. Hîrțescu Roxana x   

16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   

18. Margină Gelu x   

19. Munteanu George x   

20. Melinte Ion x   

21. Mititelu Mihai x   

22. Nechita Neculai x   

23. Necula Cosmin x   

24. Nistor Adrian x   

25. Olteanu Petre-Cezar x   

26. Panfil Gelu x   

27. Patriche Emilian x   

28. Pravăț Silviu Ionel x   

29. Popescu-Gagiu Ştefana                      x   

30. Poșa Irina Diana x   

31. Pleșca George Bogdan  x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 17 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 

aprobare la proiectul de hotărâre privind modificarea Anexelor nr.1 şi 2 la Hotărârea Consiliului Judeţean 

Bacău nr.119/2022 privind aprobarea organigramei, a statului de funcţii şi a Regulamentului de organizare şi 

funcţionare la Spitalul Judeţean de Urgenţă Bacău, cu modificările ulterioare. 
 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

 

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Bîrzu Ilie x   

3. Boca Laurențiu x   

4. Budacă Vasile x   

5. Coșa Maricica x   

6. Cosma Elena x   

7. Cristea Tina Oana absent   

8. Cucerescu Ion x   

9. Droiman Alexandru x   

10. Enea Pavel Iulian x   
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11. Egarmin-Ana-Maria x   

12. Filip Daniela x   

13. Gavriliu Adrian x   

14. Grițcu Gabriel x   

15. Hîrțescu Roxana x   

16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   

18. Margină Gelu x   

19. Munteanu George x   

20. Melinte Ion x   

21. Mititelu Mihai x   

22. Nechita Neculai x   

23. Necula Cosmin x   

24. Nistor Adrian x   

25. Olteanu Petre-Cezar x   

26. Panfil Gelu x   

27. Patriche Emilian x   

28. Pravăț Silviu Ionel x   

29. Popescu-Gagiu Ştefana                      x   

30. Poșa Irina Diana x   

31. Pleșca George Bogdan  x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la punctul 18 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 

aprobare la proiectul de hotărâre privind acordarea mandatului special al reprezentantului legal al 

Județului Bacău în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Bacău convocată 

pentru data de 25 octombrie 2023. 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 30 

de voturi pentru şi 6 voturi împotrivă. 
 

 

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 

președinte 
x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Bîrzu Ilie x   

3. Boca Laurențiu            x  

4. Budacă Vasile x   

5. Coșa Maricica    x  

6. Cosma Elena x   

7. Cristea Tina Oana absent   

8. Cucerescu Ion x   

9. Droiman Alexandru x   

10. Enea Pavel Iulian x   

11. Egarmin-Ana-Maria x   

12. Filip Daniela x   

13. Gavriliu Adrian x   

14. Grițcu Gabriel x   

15. Hîrțescu Roxana x   

16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   

18. Margină Gelu x   

19. Munteanu George x   

20. Melinte Ion  x  

21. Mititelu Mihai x   

22. Nechita Neculai x   

23. Necula Cosmin x   

24. Nistor Adrian x   

25. Olteanu Petre-Cezar x   

26. Panfil Gelu x   

27. Patriche Emilian x   

28. Pravăț Silviu Ionel x   

29. Popescu-Gagiu Ştefana                       x  

30. Poșa Irina Diana  x  

31. Pleșca George Bogdan  x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian  x  

 

◄ Se trece la punctul 19 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 

aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea Regulamentelor de organizare şi funcţionare ale unor 

servicii sociale cu cazare din cadrul Complexului de îngrijire și asistență pentru persoane adulte cu 

dizabilități Filipești, precum și modificarea art. 15 din Hotărârea Consiliului Județean Bacău nr. 204/2023 

privind aprobarea Regulamentelor de organizare și funcționare ale serviciilor sociale furnizate de către 

Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Bacău.  
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 

      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 

 
 

Nr. 

crt. 

Nume și prenume 

consilier județean 

Votat 

PENTRU 
Votat 

ÎMPOTRIVĂ 
ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 

președinte 
x   

1. Andrieș Ionuț x   

2. Bîrzu Ilie x   

3. Boca Laurențiu x   

4. Budacă Vasile x   

5. Coșa Maricica x   

6. Cosma Elena x   

7. Cristea Tina Oana absent   

8. Cucerescu Ion x   

9. Droiman Alexandru x   

10. Enea Pavel Iulian x   

11. Egarmin-Ana-Maria x   

12. Filip Daniela x   

13. Gavriliu Adrian x   

14. Grițcu Gabriel x   

15. Hîrțescu Roxana x   

16. Isvoran Vasile x   
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17. Marcu Costică x   

18. Margină Gelu x   

19. Munteanu George x   

20. Melinte Ion x   

21. Mititelu Mihai x   

22. Nechita Neculai x   

23. Necula Cosmin x   

24. Nistor Adrian x   

25. Olteanu Petre-Cezar x   

26. Panfil Gelu x   

27. Patriche Emilian x   

28. Pravăț Silviu Ionel x   

29. Popescu-Gagiu Ştefana                      x   

30. Poșa Irina Diana x   

31. Pleșca George Bogdan  x   

32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia x   

35. Șova Sorin x   

36. Vreme Valerian x   

♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Domnule preşedinte, cred că aţi uitat de acea informare 

scrisă, privind ajutorul de minimis. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Nu am înţeles. 

♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: V-am cerut o informare privind ajutorul de minimis, la 

care nu mi-aţi răspuns în scris. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Da, v-am dat răspunsul. 

♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Da, dar în scris, nu. Mi-aţi dat un răspun în plen într-o 

şedinţă anterioară, dar în scris, nu.  

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Eu ştiu că v-am dat răspuns şi în scris. 

♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Poate aţi dat, dar la mine nu a ajuns. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Până la şedinţa următoare, o să aveţi un răspuns. 

♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Mulţumesc. Aştept, domnule preşedinte. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Aş vrea ca undeva pe data de 10 octombrie să convoc o 

şedinţă extraordinară. Fiecare să participe cum poate, dar aş prefera prezenţă fizică. Aş vrea să prezint 

rezultatul unui audit de controlling medical, la Spitalul Judeţean de Urgenţă Bacău. Noi l-am realizat pe 

parcursul a 8 luni. Noi o să avem un raport sinteză pe care o să vi-l înmânez, în care s-au analizat toate 

secţiile din Spitalul Judeţean de Urgenţă şi propuneri de măsuri, pentru a avea un spital judeţean de 

urgenţă sustenabil, care să asigure în primul rând satisfacţia pacientului şi nu a celor care îl deservesc. 

Ca atare, de asta am cerut să vină şi consultantul, pentru că nu am să-l prezint eu şi să ştiţi că rezultatele 

sunt interesante. Nu ştiu dacă s-a mai realizat vreodată şi va deveni ca un to-dolist pentru consiliul de 

administraţie pentru Spitalul Judeţean de Urgenţă. Am primit nenumărate solicitări ca să-l prezint pe 

544. Acest raport s-a distribuit prin anumite secţii şi a stârnit o reală îngrijorare în rândul secţiilor şi ca 

atare, ca să eliminăm din capul locului  orice interpretare, o să vă prezint dumneavoastră ca şi consilieri 

judeţeni şi cu invitaţia consiliului de administraţie a spitalului în aşa fel încât să avem o comunicare 

transparentă, fără echivoc. Am să vă înmânez dumneavoastră câte un exemplar şi am să şi public acest 

raport de audit de controlling medical. Atât voiam să vă anunţ că undeva pe data de 10 octombrie am 

solicitat să vină firma de audit care repet, nu este un audit pur economic ci este un audit al spitalului atât 

al serviciilor medicale oferite, cât şi a sustenabilităţii pe fiecare secţie în parte.  
 

◄ Nemaifiind alte intervenţii, domnul preşedinte Valentin Ivancea declară închise lucrările 

şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean  Bacău din data de 29.09.2023  pentru care s-a încheiat prezentul 

proces-verbal. 

 

 
 

 PREŞEDINTE, 

     Valentin IVANCEA                                                   SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI, 

                                                                                                          Dr. Elena - Cătălina ZARĂ 

 

 

 

 

 
                                                                                                                                                                                                                              Întocmit, 

Parascovia Buftea 


